
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 31/01/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Προβλήματα ιατρικής περίθαλψης στο Π. Γ. Νοσοκομείο
Αλεξανδρούπολης από την απουσία 77 νοσηλευτών»

Κύριε Υπουργέ,

Ο πρόεδρος του Σωματείου Υπαλλήλων του Νοσοκομείου Αλεξανδρούπολης αναφέρει
πως 47 νοσηλευτές νοσούν αυτό το διάστημα από κορωνοϊό, ενώ άλλοι τριάντα
παραμένουν σε αναστολή εργασίας, λόγω μη εμβολιασμού τους. Η κατάσταση αυτή
επιβαρύνει το υπάρχον προσωπικό, το οποίο έχει αποδυναμωθεί και από τις
συνταξιοδοτήσεις που έγιναν το 2021.Υπογραμμίζοντας ότι το πρόβλημα θα γίνει ακόμα
μεγαλύτερο, εάν δεν ανανεωθεί η σύμβαση του επικουρικού προσωπικού, που λήγει
στις 30 Μαρτίου. Για τον λόγο αυτό θα πρέπει να ενισχυθεί  με έναν ικανοποιητικό
αριθμό εργαζομένων, από όλες τις ειδικότητες, για να μπορέσουν να λειτουργήσουν οι
κλινικές και τα χειρουργεία που σήμερα υπολειτουργούν.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να μεριμνήσετε σχετικά, ώστε να γίνουν άμεσα κινήσεις προς την
κατεύθυνση της επίλυσης της υποστελέχωσης που αντιμετωπίζει το Νοσοκομείο
Αλεξανδρούπολης;

Ο ερωτών Βουλευτής
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